
 

 

 

Referat            

Møte:  Brukerutvalg NAV i Oslo Fylkes- og kommunenivå 

Tidspunkt: Tidspunkt: 30. mars kl. 12.00 – 15.00    

Sted:  Sted: Rådhuset, Møterom 5, inngang sjøsiden. 

Deltagere: Ola Heien - A-larm, Iren Mei Yu - Slagrammedes Forening i Oslo, Synnøve Nordeng - FFO Oslo, Mari Førde og Bjørn Erik Tangen - 

  Møller medvind, Kirsten Magnus – NFU Oslo, Maria Tvergrov Kalvatn – ROS,  Sadia Jabeen Iqbal - Rådet for flerkulturelle minoriteter, 

  Marita Brennsund – enhetsleder i Nav Oslo 

 

Johanna Bäckman-Nygaard og  Arve Bergum - seniorrådgivere Nav Oslo, Marianne A. Saltvik - rådgiver v/ byrådsavdeling for  

 arbeid, integrering og sosiale tjenester. 

 

Forfall: 

Knut Egil Asprusten – avdelingssjef v/ byrådsavdeling for arbeid, integrering og sosiale tjenester, Ingfrid Milje - avdelingsdirektør Nav 

Oslo, Veronica Sæther - ME foreningen, Marlene Ramberg - Løvemammaene, Tyyab M. Choudri - Internasjonal helse- og sosialgruppe 

 

                 

Sak Tema Om saken Tidsramme og ansvar 

09/23 Agenda Godkjenning av referat og agenda: 
- Referat og agenda ble godkjent uten anmerkninger 

- Synnøve meldte inn sak til evt.  Se sak 13/23. 

 

  

10/23 Opplæringsmodul Arve Bergum presenterte NAV 2030 - virksomhetsstrategi: 

- NAV på systemnivå 

- Hvordan Nav er organisert i Oslo og hva gis av tjenester 

- Spørsmål og dialog om virksomhetsstrategien ble gjennomført underveis i presentasjonen 

  

Arve Bergum  

  



  Pause   

  

 

11/23 Brukerutvalgets 

oppgave 
Brukerutvalgets rolle, mål og oppgave. Hvordan jobbe for å få til medvirkning.  Drøfting og refleksjon. 

- Gjennomgang av mal for mandat – ingen konkrete innspill til endring av selve malen 

 
- Flere representanter fremmet ønske om å fokusere særlig på medvirkning på tjenester til ungdom/unge 

voksne. Ønske om medvirkning i saker som angår personer med funksjonsnedsettelser ble også nevnt av 
flere, samt medvirkning i Navs arbeid med arbeidsgivere og tilrettelegging for at flere kommer i arbeid. Det 
ble presisert viktigheten med at Nav samarbeider med seriøse arbeidsgivere som motiverer og gir reell 
kompetanse og jobbmuligheter, og at Nav har et spesielt ansvar for å kvalitetssikre arbeidsgivere de 
samarbeider med. 

 
- Utvalget ønsker at Nav Oslo og Oslo kommune informerer utvalget om hva som rører seg på Nav-området, 

og involverer utvalget i saker der det er mulig å medvirke. Bla.a. serviceklager, prosjekter/tiltak/satsinger for 
ungdom, høringer etc. 

 
- Det ble informert om at utvalget kan bli forelagt saker som de kan bringe til sine organisasjoner for innspill, 

og for å undersøke muligheten for at organisasjonene kan stille med ressurser inn i prosessarbeidet med 
konkrete saker.  Det ble foreslått at det kan inviteres eksterne til å informere om aktuelle saker i Nav i Oslo, 
om saker det er mulig å medvirke i.  

 
Vedlegg: 
strategi-for-brukermedvirkning-i-nav-nav.no (6).pdf 
  
Retningslinjer - nav.no  

Marianne A. Saltvik og 

Johanna B-Nygaard  

  

  Pause   

  

  

12/23 Ungdomsgarantie
n 

Hva innebærer ungdomsgarantien. Gjennomgang av hovedtrekkene i forslag til ny forskrift og informasjon om hva som 
skjer videre. 

- Innspill fra utvalget: Funksjonshemmede er ikke nevnt eller spesifisert. Det er ønskelig at personer med 
funksjonsnedsettelser skal nevnes/med i ungdomsgarantien. 

  
Vedlegg: Forslag til forskrift Ungdomsgarantien 

 
  

Johanna B-Nygaard  

  

13/23 Eventuelt - Prosessen videre med valg av leder: sekretariatet informerte om at ingen har meldt seg som mulig 
lederkandidat for utvalget, og at det fortsatt er mulig å stille til valg som leder.   

 

  

file:///C:/Users/B138715/Downloads/strategi-for-brukermedvirkning-i-nav-nav.no%20(6).pdf
https://www.nav.no/no/nav-og-samfunn/om-nav/brukermedvirkning/retningslinjer
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-forslag-til-forskriftfesting-av-en-ungdomsgaranti-i-ny-forskrift-om-oppfolgingstiltak-i-arbeids-og-velferdsetatens-egenregi/id2964513/


- Synnøve (FFO) meldte seg til valg som leder. Sekretariatet følger opp valg av leder og sørger for at alle 
representantene blir involvert i valget.  

 
- Synnøve (FFO) informerte om at hun nylig var på FFOs lederkonferanse hvor det var et innlegg av Christian 

Poppe om dyrtid. Synnøve tenker at innholdet i hans foredrag kan være av relevans for utvalget. På 
forespørsel stilte Poppe seg positiv til å holde innlegget for utvalget dersom han får en forespørsel. Dette 
innspillet ble tatt til orientering av utvalget.  

 
- Arbeidsutvalget består av: Tayab, Maria og Kirsten. 

  

 

 


